

**Starlight Children's Foundation 2021
Montreal "Tea & Tiaras" Fundraising Committee**

Expressions of Interest are being sought from dynamic individuals to join our "Tea & Tiaras" Montreal Fundraising Committee.

About Starlight

Starlight Children's Foundation® Canada has been dedicated to brightening the lives of seriously ill children and their families for over 30 years. In these times of COVID-19, we have quickly adapted and launched emergency response programs to continue to offer support during our children's isolation. Focusing on the family as a whole, our mission is to bring joy, laughter, relief, and a whole lot of smiles. Our large variety of in-hospital and outpatient programs help bring back some strength, hope and lost childhood by being that reliable and shining star in a dark and stormy sky.

What makes Starlight Canada unique is that we are there for the entire journey — from hospital to home.

Support Starlight Canada's work by visiting www.starlightcanada.org and by following Starlight on [Facebook](#), [Instagram](#) and [Twitter](#) and subscribing to our [YouTube](#) channel.

Starlight Fundraising Committee

After 2 successful years in Montreal, Starlight Canada is excited to announce that we will be hosting our third "Tea & Tiaras" Montreal event. This event is an inspiring and moving afternoon that will be held at Jaguar Land Rover West Island on **Sunday, February 20th, 2022.**

[Click here to look at the photos from Montreal's previous "Tea & Tiaras" events!](#)

The Montreal Starlight "Tea & Tiaras" Fundraising Committee includes an Event Chair, Starlight Staff, and a group of committed volunteers who band together to make this event come to life. This is where we need your help... we can't do it without the help of people like you.

We are looking for committed, available and passionate individuals who are self-starters and able to attend regular meetings. *The primary role of the committee is to source prizes for the raffle and silent auction and sell tickets/tables/sponsorship through personal and professional networks.*

SKILLS/ABILITIES

- Strong network and ability to bring said network into the fold, i.e. attract new sponsors and nurture relationships
- Ability to work well within a volunteer committee structure
- High levels of confidentiality and integrity (relating to both data and verbal communication).
- Development of corporate donors and personal contacts
- Promoting event to personal and professional networks

**FONDATION POUR L'ENFANCE STARLIGHT CANADA
STARLIGHT CHILDREN'S FOUNDATION CANADA**

1805 Route Transcanadienne, Dorval, QC H9P 1J1

T: 514.288.9474 ou/or 1.888.782.7947 | F: 514.287.0635 | www.starlightcanada.org

PERSONAL ATTRIBUTES:

- Passionate, enthusiastic and goal orientated
- Reliable, positive and proactive and confident manner
- Genuine interest and desire to support Starlight Children's Foundation Canada

EXPERIENCE:

- Experience in fundraising and/or sales
- Previous volunteer work in the not-for-profit sector is desirable, but not essential
- Please send a relevant resume with your expression of interest and a note about why you would like to volunteer with Starlight Canada and what you would like to bring to the role

Committee Member Commitment:

- Secure a minimum of 5 items valued at over \$100 each (ex. Experiences, electronics, gift certificates, beauty supplies, shopping sprees, home items, sports tickets, kids & baby items, wine etc.)
- Sell 1 table (a total of 10 tickets)
- Attend monthly 1-hour meetings
- 2 hours per week (independent contribution of time)

Please contact Jessie Neiman, Special Events Officer, for any inquires.

E: Jessie.Neiman@Starlightcanada.org

FONDATION POUR L'ENFANCE STARLIGHT CANADA
STARLIGHT CHILDREN'S FOUNDATION CANADA

1805 Route Transcanadienne, Dorval, QC H9P 1J1

T: 514.288.9474 ou/or 1.888.782.7947 | F: 514.287.0635 | www.starlightcanada.org

Comité de financement de Thé & tiars Montreal 2019
de la Fondation pour l'enfance Starlight

Nous sommes à la recherche de personnes dynamiques qui souhaiteraient se joindre au comité de financement de Thé & tiars.

À propos de Starlight

Depuis 30 ans, la Fondation pour l'enfance Starlight Canada illumine la vie d'enfants gravement malades, en leur apportant de la joie, des rires et un soulagement. Nos efforts sont centrés sur la famille à un moment où elle se sent le plus isolée, en offrant une gamme de programmes et d'événements uniques conçus pour offrir une évasion des réalités quotidiennes d'une maladie grave.

Ce qui nous rend uniques chez Starlight est que nous sommes là tout au long du parcours – de l'hôpital à la maison.

Soutenez le travail de Starlight Canada en visitant le www.starlightcanada.org et en suivant Starlight sur [Facebook](#), [Instagram](#), et [Twitter](#), ainsi qu'en vous abonnant à notre chaîne [YouTube](#).

Comité de financement Starlight

Après deux éditions à Montréal qui ont eu beaucoup de succès, Starlight est heureux d'annoncer que la prochaine édition de Thé & Tiars aura lieu encore cette année. L'événement de financement est un après-midi inspirant et touchant qui se tiendra au concessionnaire Jaguar Land Rover West Island, **le dimanche 20 février 2022.**

[Cliquez ici pour voir les photos de la dernière édition de Thé & Tiars !](#)

Le comité de financement de Thé & Tiars Montréal de Starlight réunit un président d'événement, un membre du personnel de Starlight et un groupe de bénévoles dévoués qui se rassemblent afin de rendre cet événement possible. C'est là que nous avons besoin de vous... nous ne pouvons le faire sans l'aide de personnes comme vous.

Nous sommes à la recherche d'invidus dévoués, disponibles, passionnés et débrouillards pour assister à des rencontres sur une base régulière. *Le rôle principal du comité est de recueillir des prix pour le tirage et l'encan silencieux et de vendre des billets/tables/commandites en mettant à profit leurs réseaux personnels et professionnels.*

FONDATION POUR L'ENFANCE STARLIGHT CANADA
STARLIGHT CHILDREN'S FOUNDATION CANADA

1805 Route Transcanadienne, Dorval, QC H9P 1J1

T: 514.288.9474 ou/or 1.888.782.7947 | F: 514.287.0635 | www.starlightcanada.org

APTITUDES/HABILETÉS :

- Réseau solide et capacité d'impliquer ce réseau dans le projet, c'est-à-dire attirer de nouveaux commanditaires et cultiver des liens ;
- Capacité à bien travailler dans une structure de comité de bénévoles ;
- Grands niveaux de discrétion et d'intégrité (concernant à la fois les données et la communication verbale)
- Développement de donateurs corporatifs et contacts personnels ;
- Promouvoir l'événement dans ses réseaux personnel et professionnel.

ATTRIBUTS PERSONNELS :

- Passionné, enthousiaste et centré sur les objectifs ;
- Fiabilité, positivisme, proactivité et confiance en soi ;
- Véritable intérêt et désir d'appuyer la Fondation pour l'enfance Starlight du Canada.

EXPÉRIENCE :

- Expérience en collectes de fonds et/ou en ventes ;
- Expérience de bénévolat dans le secteur à but non-lucratif un atout, sans être essentiel ;
- Veuillez envoyer un curriculum vitae pertinent en exprimant votre intérêt, accompagné d'une note mentionnant les raisons pour lesquelles vous souhaitez être bénévole pour la Fondation pour l'enfance Starlight Canada et ce que vous aimeriez apporter au poste.

Engagement du membre du comité :

- Recueillir un minimum de 5 articles d'une valeur de plus de 100 \$ chacun (ex. : expériences, appareils électroniques, chèques/cartes cadeau, articles de beauté, virées shopping, articles ménagers, billets pour événements sportifs, articles pour bébés/enfants, vin, etc.) :
- Vendre 1 table (un total de 10 billets) ;
- Assister aux rencontres mensuelles d'une;
- 2 heures par semaine (contribution indépendante en temps).

Veillez communiquer avec Jessie Neiman, Responsable d'événement spéciaux pour toute demande de renseignements.

C: Jessie.Neiman@Starlightcanada.org

FONDATION POUR L'ENFANCE STARLIGHT CANADA
STARLIGHT CHILDREN'S FOUNDATION CANADA

1805 Route Transcanadienne, Dorval, QC H9P 1J1

T: 514.288.9474 ou/or 1.888.782.7947 | F: 514.287.0635 | www.starlightcanada.org